
 

 

  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) konaného 

dne 30.11.2022 od 17.30 hodin v budově ZŠ Postupice – přízemí, 

učebna českého jazyka 

 
Přítomni: Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Ing. Sternberg Jiří, Šesták Václav 

Omluveni: Andr Jaroslav, Ing. Vrňák Pavel 

Ověřovatelé zápisu: Bc. Janata Michal, Šesták Václav  

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Matoušková Jana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1730 hodin.  

 

 

Program: 
 

1. Seznámení s dílčím přezkoumáním hospodaření obce 

2. Schválení Výroční zprávy ZŠ Postupice 

3. Projednání žádosti – schválení nákupu myčky pro školní kuchyni a odpisového plánu 

4. Projednání žádostí o odprodeje pozemků z majetku obce  

5. Projednání žádostí o poskytnutí příspěvku na DČOV 

6. Projednání žádosti o směnu pozemků 

7. Projednání žádosti o zřízení věcného břemene 

8. Rozpočtové úpravy č. 4/2022 

9. Schválení Plánu inventur a Směrnice k provedení inventarizace 

10.  Různé 

       Starosta požádal o doplnění programu o bod 11: 

11.  Projednání návrhu na vyřazení majetku z evidence PO ZŠ a MŠ Postupice 

 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

K bodu 1: 

ZO bere na vědomí Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce Postupice za rok 2022              

ze dne 18.10.2022 provedeného Krajským úřadem Středočeského kraje. Byla zjištěna chyba – obec 

při zpracování rozpočtu na rok 2022 nevycházela ze střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2021-

25. 

ZO bere na vědomí.  

 

K bodu 2: 

ZO bere na vědomí Výroční zprávu ZŠ a MŠ Postupice o činnosti za školní rok 2021/2022. 

ZO bere na vědomí. 

 

 

 



 

 

 

K bodu 3: 

ZO schvaluje pořízení myčky (DHM)  do školní kuchyně a Přílohu č. 10 odpisového plánu. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 4: 

a) ZO schvaluje prodej pozemku parc.č. 1118, ostatní plocha, ostatní komunikace  

v k.ú. Roubíčkova Lhota o výměře 144 m2  žadatelce DŽ,  Dobříčkov za 300,-- Kč/m2 + DPH. 

Náklady spojené s převodem uhradí kupující. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

b) ZO neschvaluje prodej částí pozemků parc.č. 1459/1 a 1570, oba poz. ost. plocha, ostatní 

komunikace v k.ú. Milovanice m.S., Brandýsek. 

Hlasování: 0 – 6 – 0 

 

c) ZO schvaluje prodej dvou částí pozemku parc.č. 1334/1 v k.ú. Čelivo, ostatní plocha, ostatní 

komunikace, díl „a“ vyznačený v příloze žádosti o výměře 19 m2 a díl „b“ o výměře 27 m2 , celkem 

46 m2 za cenu 200,-- Kč/m2  žadatelům K. a M. A.,  Praha 4. Náklady spojené s převodem hradí 

kupující. 

Hlasování: 6 – 0 - 0 

 

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje příspěvek z rozpočtu obce ve výši 30.000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na 

stavbu domácí ČOV pro P.S.,  Lhota Veselka. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 6:  

ZO schvaluje bezúplatnou směnu pozemků ve SJM P.B. a P.B.,  U Sokolovny, Postupice,        

parc.č. 855/2 ostatní plocha, neplodná půda o výměře 361 m2,     parc.č. 854/28 ostatní plocha, 

neplodná půda o výměře 169 m2 a parc.č. 855/4 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře       

200 m2, vše v k.ú. Postupice,  za pozemky ve vlastnictví obce parc.č. 862/3 ost. plocha, jiná plocha 

o výměře 176 m2 v k.ú. Postupice a parc.č. 1981 orná půda o výměře      2346 m2 v k.ú. Milovanice 

a parc.č. 1843 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 1192 m2 v k.ú. Milovanice. Náklady spojené 

s převodem uhradí žadatelé a obec  v poměru 1:1. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 7:  

ZO schvaluje zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1331/5 ostatní plocha, ostatní 

komunikace v k.ú. Milovanice pro Z.T., Praha 9. Jednorázová úhrada obci za zřízení činí            

200,- Kč + DPH, náklady na zapsání do KN hradí žadatelé. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

K bodu 8:  

ZO schvaluje rozpočtové úpravy č. 4/2022 vypracovaná účetní obce J. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 9: 

a)  ZO schvaluje Směrnici pro provedení inventarizace majetku obce k 31.12.2022 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

b)  ZO bere na vědomí přílohu č. 1 Směrnice pro provedení inventarizace – Plán inventur k 
31.12.2022 

ZO bere na vědomí. 

 
 

K bodu 10: 

a) Starosta seznámil ZO s žádostí společnosti TextilEco a.s. o umístění jejích kontejnerů na textil 

v naší obci. Společně dospěli k závěru, že stávající kontejnery na textil jsou dostačující. 

 

b) ZO schvalují odpis nedobytné pohledávky v PO ZŠ a MŠ Postupice ve výši 966,-- Kč. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

c) Dále starosta seznámil ZO s novým ceníkem TS na svoz komunálního odpadu navýšeným  

o 25 %. Z navýšení cen svozové firmy vyplývá zdražení poplatku za svoz pro občany. Starosta  

do příštího zasedání připraví kalkulace. 

 

d) Starosta podal informaci, že smlouva o dílo na chodník do Lísku se prodlužuje do 14.12.2022, 

aby byl čas na odstranění závad a stanovení konečné ceny. 

 

e) Starosta informoval ZO o stavu podané žádosti na dotaci na novou hasičskou cisternu. Při 

posuzování žadatelů jsme se umístili na 60. místě, vyhověno by mělo být 120 žadatelům. Dotace by 

měla být cca 4 miliony Kč a dále je šance získat ještě 500 tis. Kč až 1 milion Kč                             

ze Středočeského kraje.  

 

K bodu 11: 

a) ZO schvaluje vyřazení majetku z evidence PO ZŠ a MŠ Postupice dle přiložené žádosti. Jedná se 

o nefunkční drobný dlouhodobý hmotný majetek (účet 902) ve výši 9 322,10 Kč,  DDHM  (účet 

028) ve výši 114 139,30 Kč, DHIM (účet 022) ve výši 59 597,50 Kč, dlouhodobý nehmotný 

majetek v operativní evidenci (účet 902) ve výši 7 215 Kč a DNM (účet 018) ve výši  

109 049,20 Kč. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

b) ZO jmenuje zástupcem zřizovatele v likvidační komisi PO účetní obce Janu Matouškovou.  

Hlasování: 6 – 0 - 0 

 

 

 

 

 

 



 

 

DISKUSE:  

 

V. Šesták – jménem hasičů děkuje za vánoční strom na náměstí 

    

J. Jíšová – děkuje hasičům za ozdobení vánočního stromu, Blance Jíšové za zorganizování     

                   programu při  rozsvěcení a také Záškoláku za zorganizování jarmarku  

      

M. Janata – dotazuje se, zda je už opravená střecha autobusové zastávky v Jemništi  

                     starosta: není, ale už jsem tuto opravu zadal firmě, byla se na místě  podívat 

 

 

 

VEŘEJNOST: 

Ing. Šetek – navrhuje vybudování multifunkčního hřiště v Postupicích přístupného veřejnosti 

                 starosta: můžeme o tom diskutovat na příštím ZO při projednávání rozpočtu na rok 2023 

 

p. Pavlát – upozorňuje na kaluž pod Jednotou, asi je zanesená kanalizace  

starosta: požádáme naše hasiče, aby se pokusili kanalizaci propláchnout 

 

p. Dvořák – navrhuje svoz komunálního odpadu jen 1x za 14 dnů, komu nestačí, tak pořídit větší      

                    popelnice (240 l) 

                    starosta: to je dlouhodobým cílem TS Benešov, ale občanům to nepřinese žádný   

                    finanční bonus, obci možná ano 

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č. 6/2022. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 18,55 hodin. 


